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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θεσσαλονίκη, 07/04/2020  

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Πρoέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας

         Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

      

ΘΕΜΑ: «Απουσία ελέγχου στη δομή Βαγιοχωρίου Θεσσαλονίκης»

Κύριε Υπουργέ,

Ενώ όλοι οι Έλληνες βρίσκονται περιορισμένοι στα σπίτια τους, για δεύτερη συνεχή εβδομάδα,

οι λαθρομετανάστες στο «Βαγιοχώρι» Θεσσαλονίκης φαίνεται να μην έχουν μάθει τίποτα για τον

ιό «COVID – 19» και κυκλοφορούν ανεξέλεγκτα στις γύρω περιοχές. Εύλογα, οι κάτοικοι του

χωριού είναι τρομοκρατημένοι, ανάστατοι και μεταξύ άλλων, ανησυχούν και για τη διασπορά του

ιού στους ίδιους και στις οικογένειές τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κος Υπουργός:

1. Υπάρχει αστυνομική φύλαξη, αυτή τη στιγμή, στο «Βαγιοχώρι» Θεσσαλονίκης; Αν ναι, πόσα

άτομα έχουν διατεθεί σχετικά; Αν όχι, κάθε πότε περνάει αστυνομία από την περιοχή;

2. Έχουν ενημερωθεί οι διαμένοντες στη δομή Βαγιοχωρίου για τα περιοριστικά μέτρα που ισχύ-

ουν στην Ελλάδα; Αν ναι, γιατι δεν τους επιβάλλονται πρόστιμα για άσκοπη μετακίνηση; Αν όχι,

ποιος είναι υπεύθυνος για τη μη ενημέρωσή τους; 

Οι ερωτώντες βουλευτές

Κυριάκος Βελόπουλος
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